
Op de agenda van de commissie sociaal domein staat als agendapunt 5 de kredietaanvraag 
dakrenovatie Sporthal Molenbroek .

Over dit onderwerp hebben we een aantal vragen die we in de commissie beantwoord willen 
zien door de verantwoordelijk wethouder .

Vraag 1 
Was het bij de gemeente bekend dat het oude dak ook al problemen kende t.a.v. lekkages .
Zo ja is er dan onderzoek naar gedaan en kunt u ons een onderzoeksrapport overleggen .

Vraag 2 
Heeft de gemeente voorwaarde t.a.v. de kwaliteit gesteld voor het nieuwe dak .
Zo ja dan willen we het document waarin die voorwaarde staan inzien .

Vraag 3 
Is er in het bouwteam gesproken over de kwaliteit van de renovatie .
Zo ja is dit schriftelijk vastgelegd , ook dit willen we inzien .

Vraag 4 
Waarom is in eerste instantie niet gekozen voor een ander materiaal  (uit één stuk) om het 
dak te renoveren vanwege de geringe dakhelling . 

Vraag 5
Zijn er bouwtechnische berekeningen gemaakt , zo ja dan willen we die ook inzien .
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